
Beretning fra Opdrætterudvalget 2016 

 

Medlemmer i Opdrætterudvalget i 2016 var: Anette Larsen (Sekretær), Anne-Marie Jersin, Susanne Jensen 

og Randi Pedersen (Formand). 

I den skrivende stund er det første årsbrev (data fra 2014) for Flat rundsendt til gennemlæsning hos 

raceledelsen og så snart vi får OK, slår vi brevet op på racens hjemmeside, så medlemmerne kan byde ind 

med kommentarer på form og indhold. Kom endelig med jeres kommentarer og gode ideer. Det tager vi 

gerne imod. 

Vores næste opgave bliver at få samlet de to dokumenter fra 2015 og 2016 og få dem offentliggjort på 

hjemmesiden, så vi allerede nu kan begynde at sammenligne de forskellige data fra årene, der er gået. 

Herfra er det så planen, at dokumentet udkommer på årlig basis på racens hjemmeside.  

I slutningen af 2015, åbnedes der en mulighed fra DRK’s bestyrelses side, for at der kan søges økonomisk 

støtte i DRK til arrangementer, der har til formål at udbrede kendskabet til en race og dens funktion. Det er 

en mulighed vi tager med i arbejdet i 2017. 

 

Jeg vil slutte med at sige udvalgets medlemmer en stor tak for et godt og konstruktivt samarbejde i 2016. 

Jeg ser frem til at fortsætte arbejdet i 2017. 

 

På udvalgets vegne 

Randi Pedersen, Formand. 

 


